
PREDSTAVLJENA JOŠ JEDNA DRŽAVA

Napisao SN
utorak, 12 jun 2012 12:24

Republika Poljska u Starčevu
     Nakon Kube, Angole, Irana i Brazila meštanima Starčeva predstavljena je poljska kultura.  
Posetioci su imali priliku da prodube saznanja iz poljske istorije, saznaju više o samoj državi, ali
i ko su bili nobelovci iz Poljske ili koji su značajni sportisti. Pored toga mogli su da probaju
poljsku čorbu iz 16. veka koja se pravi od piva, vina, cimeta i šećera, tradicionalni božićni kolač
od meda ili tradicionalno jelo od kiselog kupusa poznatije kao bigos.

   Veče poljske kulture organizovali su ambasada Republike Poljske, Mesna zajednica Starčevo
i Dom kulture. Goste je najpre pozdravio Petar Andrejić, poslanik u Skupštini AP Vojvodine koji
je govorio o istorijskim odnosima Poljske i Jugoslavije, odnosno Srbije, istakavši činjenicu da je
naš nobelovac Ivo Andrić poljsku student i da je studirao u Krakovu.  Gžegož Opalinjski, šef
konzulata Republike Poljske u Beogradu rekao je da mu je velika čast što im se ukazala prilika
da meštanima Starčeva predstave savremenu i tradicionalnu poljsku kulturu i umetnost.

   - Ubeđen sam da većina stanovnika, ne samo Starčeva već i Srbije, kada se kaže Poljska
odmah je asocijacija na Poljsku iz 70-tih godina. Međutim, današnja Poljska je potpuno
drugačija. Mi bismo želeli da predstavimo našu državu kao veoma modernu zemlju, zemlju koja
je jedan od evropskih lidera, kada je u pitanju privreda i druge stvari. Želim oda se predstavimo
kao zemlja koja je veoma prijateljski raspoložena. Poljaci su takođe slovenski narod i povezuje
nas slovenska duša rekao je Gžegož Opalinjski, šef Konzulata Poljske u Beogradu.

   Prema rečima Vidomira Jelesijevića, direktora Doma kulture u StaRčevu ideja je bila da se
ovoga puta predstavi neka evropska zemlja.

   - Uspostavili smo lepu saradnju koja će se, nadam se, produbiti. Neće se zadržeti samo na
ovome. S obzirom da u Starčevu postoji i kulturnoumetničko društvo i dosta je razvijen sport, pa
možda će se to proširiti i vršiti razmena u tom pogledu ocenio je Vidomir Jelesijević, direktor
Doma kulture.

   Kako organizatori kažu, u planu je da ovakva druženja i predstavljanja različitih kultura u
Starčevu postanu češća i da se organizuju jednom mesečno. Prema najavama, već narednog
meseca predstaviće se Venecuela, a u narednom periodu, organizatori pominju i predstavljanje
Indije ili Indonezije...
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